
                                                   

Referat fra møte i Fagforum farlig avfall  
Tid/sted: 

19.01.23 / Advokatfirmaet Berngaard, Aker Brygge 

Referent: Roar Hansen 

Deltakere:  

Torbjørn Steensrud (leder), Marianne Wiker Stensland, Halvar Olsen, Even Haug Moen, Allan Carlsen, 

Håkon Bratland, Bjørn Berg (Teams), Ketil Jensen (Teams), Marit Lindstad, Roar Hansen 

Fravær:  

Carl Henrik Rangø, Frode Sirevåg 

 

Referatet vektlegger omforente konklusjoner. Vær obs på aksjonspunkter under! 

 

1. Oppsummering etter møte mellom ledelse i NFFA / ledelse Avfall Norge. 

▪ Konklusjon: Fagforum farlig avfall skal fortsatt være «navet» i samarbeidet mellom de to 

foreningene. Forumets viktighet er ubestridt. 

2. Forumets funksjon og sammensetting.  

▪ Konklusjon: Funksjonsbeskrivelsen slik som fremgår i samarbeidsavtale Avfall Norge / 

NFFA ble gjennomgått i møtet, og legges til grunn. I tråd med denne er funksjonstid for 

nåværende medlemmer utgått.  

▪ Tiltak: Avfall Norge og NFFA melder opp eventuelle ønsker om nye medlemmer. Samtlige 

tilstedeværende stilte seg til fortsatt disposisjon.  

3. «Runde rundt bordet»: Mye interessant informasjon fremkom.   

▪ Tiltak: Forumets sekretariat bidrar til at  

1. Relevante myndigheter gjøres oppmerksom på «Veiledning ved innkjøp av farlig 

avfallstjenester». 

2. Sjekker resultat av undersøkelse i sommer vedr. ulik praksis hos statsforvalterne.  

4. Invitasjon fra Mil.dir. om innspill vedr. deres arbeid med «nye» Avfallsdeklarering.no. 

▪ Tiltak vedr. Referansegruppe: Forumets sekretariat melder til Mil.dir. om at forumet tilbyr 

seg å være (ev. være med i)  referansegruppe for prosjektet.   

▪ Tiltak vedr. Dybdeintervjuer: Forumets medlemmer melder aktuelle personnavn til 

post@nffa.no. Frist: Onsdag 25.01. 

▪ Tiltak vedr. Brukertestere: Innspill gis senere  

▪ Vedr. anlegg Mil.dir. bør besøke for å se Avfallsdeklarering i praktisk bruk: Horisont er 

villig til å ta imot besøk. Forumets sekretariat foreslår også andre, og melder til Mil.dir.   

5. Informasjon om Bransjeprogrammet for avfall- og gjenvinningsbransjen og de fire farlig 

avfallsrelaterte utdanningene her. 

▪ Tiltak: Fagforum farlig avfall involveres i utviklingsarbeidet ved behov. 

6. Farlig avfallsseminaret (The Hub. 15.03.). 

▪ Konklusjon: Marianne, Torbjørn og Bjørn inngår i programkomiteen ledet av Håkon som 

innkaller til møte 

▪ Tiltak: Forumet foreslo vurdert følgende temaer: Felles risikovurdering, utfordringer med 

primærbatterier, kapasitetsutfordringer nedstrøms, ulik praksis statsforvaltere, 

myndighetens fokus på vannanalyse (inkl. overvann, tilsigsvann) 

mailto:post@nffa.no


7. Status utfordringer 1) kapasitet nedstrøms og 2) batterier 

▪ Konklusjon: Fagforum farlig avfall vurderer utfordringene / bekymringene som reelle, og 

innser behovet for tiltak. 

▪ Tiltak:  

1. Forumet - representert med leder og sekretariat supplert med Allan - ber om 

møte med lederen / representanter av Avfall Norges Faggruppe for 

energigjenvinning. Håkon formidler dette til Kåre Fostervold som er faggruppas 

sekretær, og melder tilbake til Roar. Tentativt: Snarest.  

2. Etter møtet med Faggruppe for energigjenvinning, ber Fagforum farlig avfall om 

møte med Miljødirektoratet. Møtet forberedes bl.a. ved å beskrive forhold i 

situasjonen som direktoratet kan ha innflytelse på og med utgangspunkt i at 

situasjonen ikke er «markedsproblem», men «samfunnsproblem». Tentativt 

møtetidspunkt: 1. uke i april eller tidligere. 

8. Fastsettelse av kommende møter i Fagforum farlig avfall 

▪ Konklusjon: Besluttes ut fra tilbakemeldingene i sak 7 ovenfor. 

9. Eventuelt 

▪ Ukurante gassflasker / håndtering av gassflasker: Settes på agenda for neste møte 

▪ Det opprettes eget område på nffa.no som viser sammensetting, aktiviteter, funksjon 

m.v. for Forum for farlig avfall. Skal tydelig vise at dette er samarbeidsforum mellom 

Avfall Norge og NFFA. Avfall Norge bør vurdere link fra deres hjemmeside til dette 

området. 

▪ Roar går ut av funksjonen som generalsekretær i NFFA i mars. Ny gen.sekr. er Randi 

Pedersen. Roars eventuelle rolle i Fagforum farlig avfall avklares. 


